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ματισμό!
Οδεύουμε με μαθηματική 
ακρίβεια σε αδιέξοδο!..

«Ψάχνοντας απελπισμένα το... ΠΑΣΟΚ, μέσα στην 
κυβέρνηση». Οι βουλευτές της κυβερνητικής Κοινο
βουλευτικής Ομάδας, τον τελευταίο καιρό, είναι οργι
σμένοι με τις παλινωδίες των στελεχών της κυβέρνη
σης και κατά δεκάδες απευθύνονται είτε στο γραφείο 
του πρωθυπουργού είτε τηλεφωνικά στο Μέγαρο Μαξί- 
μου προκειμένου να ρωτήσουν τι μέλλει γενέσθαι...

Κι αυτό γιατί εν όψει και των εκλογών της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης και με βάση όσα έχει τονίσει ο πρωθυ
πουργός Γιώργος Παπανδρέου, ότι δηλαδή πρέπει το 
ΠΑΣΟΚ να δείξει στους πολίτες το φως στο βάθος του 
τούνελ, τη νέα Ελλάδα η οποία θα δημιουργηθεί στο 
τέλος του Προγράμματος Σταθερότητας, ανησυχούν 
σε μέγιστο βαθμό για το πώς πρέπει να συμπεριφερ- 
θούν.

Δεν είναι, μάλιστα, και λίγοι εκείνοι οι οποίοι παρό- 
τι ότι οι συνεργάτες του Γιώργου Παπανδρέου τους δια- 
βεβαιώνουν ότι κάποια μέτρα θα χαλαρώσουν αν το 
πρόγραμμα πετύχει γρήγορα στους στόχους του και αν 
η οικονομία δείξει σημάδια ανάκαμψης, σημειώνουν 
με έμφαση πως πλέον δεν μπορούν ούτε να «πατή
σουν» στα καφενεία και τις εκδηλώσεις των περιφε
ρειών όπου εκλέγονται καθώς οι ψηφοφόροι με όσα 
ακούν και βλέπουν είναι εξοργισμένοι!

Η Κοινοβουλευτική Ομάδα του ΠΑΣΟΚ βρίσκεται 
σε συνεχή αναταραχή και μετά και τις αποκαλύψεις 
του Τάσου Μαντέλη, το κλίμα δυσφορίας μεγιστοποι
είται.

Όσο για το κλίμα; Ενώ τα σενάρια διαδέχονται το 
ένα το άλλο, υπάρχει ένας κοινός παρονομαστής. Πέραν 
του συναισθήματος της απαισιοδοξίας, το οποίο είναι 
πασιφανές, η συντριπτική πλειοψηφία, αν όχι και όλοι, 
είναι σχεδόν βέβαιοι ότι οδεύουμε με μαθηματική ακρί
βεια σε αδιέξοδο!..

Αν στα παραπάνω προσθέσει κάποιος τις καθημε
ρινές διαδηλώσεις με τα γνωστά συνθήματα, τον πρό
σφατο τσακωμό με λεκτικούς διαξιφισμούς μεταξύ δύο 
στενών συνεργατών του πρωθυπουργού, του προέ
δρου της Βουλής Φίλιππου Πετσάλνικου και του πρώ
του της τάξει υπουργού Γιάννη Ραγκούση με αφορμή 
τον «Καλλικράτη», τις αποκαλύψεις του πρώην υπουρ
γού στην Εξεταστική Επιτροπή για τη Siemens αλλά και 
τις διαμαρτυρίες των κυβερνητικών στελεχών στους 
διαδρόμους της Βουλής, τότε εύκολα μπορεί να δια
πιστώσει ότι το τοπίο, στην κυβέρνηση είναι εφιαλτι
κό. Και το κυριότερο; Όλοι ρωτούν ποιοι είναι οι στό
χοι της κυβέρνησης μετά τους λανθασμένους χειρι
σμούς στο ζήτημα της «Cosco» αλλά και τη «στροφή 
ιδιωτικοποίησης» που έχει καταλάβει τα υπουργικά 
στελέχη του ΠΑΣΟΚ.

Οι πιο «εριστικοί» K a t οπαδοί του «παλαιού ΠΑΣΟΚ» 
βουλευτές δεν διστάζουν να μιλήσουν για «ξεπούλη
μα» από σοσιαλιστική κυβέρνηση με πρόσχημα την 
οικονομική κρίση και τις αποκρατικοποιήσεις, η οποία 
ξεπερνά κάθε προηγούμενο...

Παρά τις διαβεβαιώσεις των συνεργατών του κ. 
Παπανδρέου, η κατάσταση δεν βελτιώνεται, αρκετοί 
μιλούν για «ερασιτεχνικούς χειρισμούς» ενώ έμπειρα 
κοινοβουλευτικά στελέχη φοβούνται έκρηξη και δημι
ουργία «κινήματος βουλευτών» που ήδη παρασκηνια- 
κά έχει ξεκινήσει, σε συνεργασία με συνδικαλιστικά 
στελέχη, που αποβλέπουν στη στοχοποίηση υπουρ
γών!..

Σύμφωνα με το νόμο, εάν αποδειχθεί ότι οι κύριοι Μαντέλης και Τσουκάτος έχουν αποκρύψει ποσά έως 300.000 αντιμετωπίζουν ποινή φυλάκισης 2 ετών, 
ενώ για μεγαλύτερα ποσά προβλέπεται κάθειρξη τουλάχιστον 10 ετών και δήμευση των περιουσιακών τους στοιχείων.

Στη Μουρούζη η απόφαση 
για την κλήση Σημίτη 

στην Εξεταστική Επιτροπή
Η απαίτηση του κόσμου να υπάρ

ξει πλήρη διαφάνεια, σε συνδυασμό 
με την απόφαση του Αντώνη Σαμα
ρά να υπάρξει κάθαρση σε κάθε πτυ
χή  του πολιτικού βίου της χώρας, 
συνεισέφερε τα μέγιστα στη λήψη 
της απόφασης. Και ο πρόεδρος της 
Νέας Δημοκρατίας, από το γραφείο 
του στη Μουρούζη, αποφάσισε να 

ζητήσει από τους 
βουλευτές του να 
καλέσουν τον 
πρώ ην π ρ ω θ υ 
πουργό  Κώστα 
Σημίτη προκει
μένου να κατα
θέσει ως μάρτυ
ρας στην Εξετα
στική Επιτροπή 
για την υπόθεση 
δίετηεΜ.

Κι αν στο ΠΑΣΟΚ υποστηρίζουν 
ότι δεν υπάρχει κανένας λόγος να 
προσέλθει ο κ. Σημίτης στην Επι
τροπή ουδείς γνωρίζει τη στάση των 
μελών της Εξεταστικής Επιτροπής, 
του ΚΚΕ και του ΣΥΡΙΖΑ που θα 
κρίνουν την κλήση του πρώην πρω
θυπουργού.

Ο βουλευτής της Ν έας Δ ημο
κρατίας κ. Τζαβάρας, σε δήλωσή του, 
τόνισε ότι η κατάθεση του κ. Μαντέ-

Η κατάθεση 

του κ. Μαντέλη 

και οι συγκλονιστικές 

αποκαλύψεις που 

τη συνοδεύουν 

διαμορφώνουν 

νέα δεδομένα

λη και οι συγκλονιστικές αποκαλύ
ψεις που τη  συνοδεύουν διαμορ
φώνουν νέα δεδομένα για την Επι
τροπή που διερευνά την υπόθεση 
και εν όψει αυτών των δεδομένων 
θεωρεί απολύτως αναγκαία την κατά
θεση του πρώην πρω θυπουργού. 
«Άλλωστε πιστεύω ότι μπροστά σε 
αυτές τις εξελίξεις και ο ίδ ιος ως 
υπεύθυνος πολιτικός πρέπει να επι
θυμεί να συμβάλλει με τη μαρτυρία 
του στην πλήρη διαλεύκανση της 
αλήθειας», συμπλήρωσε.

Απόκρυψη στοιχείων του Τάσου 
Μαντέλη, την ίδια στιγμή, από το 
«πόθεν έσχες» διαπίστω σε η Επι
τροπή Οικονομικών των κομμάτων 
της περιουσιακής κατάστασης των 
πολιτικών και ζητεί την άρση του 
τραπεζικού, χρηματιστηριακού και 
φορολογικού απορρήτου του πρώ
ην υπουργού Μ εταφορών και των 
οικείων του, με σκοπό να προβεί η 
επιτροπή της Βουλής σε ενδελεχή 
έλεγχο όλων των δηλώσεων περιου
σιακής του κατάστασης από τότε 
που μπήκε στην πολιτική.

Η Επιτροπή αποφάσισε να γίνει 
έλεγχος των δηλώσεων «πόθεν έσχες» 
και του πρώην βουλευτή Θεόδωρου 
Τσουκάτου, παρότι δεν έχει κληθεί 
ακόμη από την Εξεταστική, υπεν-

θυμίζοντας ότι στις 16 Ιουλίου του 
2008 είχε αποφασισθεί να κρατηθεί 
ανοιχτός ο έλεγχος των δηλώσεων 
του κ. Μαντέλη, αλλά και του κ. Τσου
κάτου με το αιτιολογικό ότι διενερ- 
γείται δικαστική έρευνα. Αποφασί- 
στηκε ακόμη να αποσταλούν στον 
αρμόδιο εισαγγελέα Εφετών όλα τα 
έγγραφα, προκειμένου αυτός να ενερ
γήσει κατά το νόμο, αλλά και στο 
γενικό επίτροπο Επικράτειας του 
Ελεγκτικού Συνεδρίου.

Σύμφωνα με το νόμο, εάν απο- 
δειχθεί ότι οι κύριοι Μαντέλης και 
Τσουκάτος έχουν αποκρύψει ποσά 
έως 300.000 αντιμετωπίζουν ποινή 
φυλάκισης 2 ετών, ενώ για μεγαλύ
τερα ποσά προβλέπεται κάθειρξη 
τουλάχιστον 10 ετών και δήμευση 
των περιουσιακών τους στοιχείων.

Τη δέσμευση λογαριασμού του 
κ. Μ αντέλη σε ελληνική τράπεζα 
αποφάσισε νωρίτερα η Επιτροπή για 
το ξέπλυμα μαύρου χρήματος.

Προς το παρόν, ωστόσο, δεν απαι
τείται έκδοση εντάλματος σύλληψης 
του κ. Μαντέλη, όπως διαβεβαιώ- 
νουν οι αρμόδιες δικαστικές αρχές, 
καθώς κρίνουν ότι διασφαλίζεται η 
παρουσία του στη χώρα με την απα
γόρευση εξόδου.

ΚΩΣΤΑ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗ



8 ΚΥΡΙΑΚΗ 30 ΜΑΪΟΥ 2010 Πολιτική ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ χη ς ΚΥΡΙΑΚΗΣ

ΤΙ ΑΠΑΝΤΑ Ο ΠΡΩΗΝ ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΚΟΝΤΟΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΤΗΣ ΣΤΑΜΑΤΙΝΑΣ ΜΑΝΤΕΛΗ

Καταπέλτης με στοιχεία- 

φωτιά για το Βατοπαίδι
Του ΚΟΣΤΑ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗ

kmix@apogevmatini.gr

Με στοιχεία και έγγραφα ο πρώην 
υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τρο
φίμων Αλέξανδρος Κοντός απαντά στο 
έγγραφο που κατέθεσε και έδωσε στη 
δημοσιότητα η Σταματίνα Μαντέλη.

Ο κ. Κοντός, από τις σελίδες της «Α.τ.Κ.» 
,σημειώνει και αναφέρει:

«1) Δεν έδωσα καμία γραπτή ή προ
φορική εντολή για την ενέργειά της αυτή 
και αυτό το δεδομένο δεν επιδέχεται αμφι
σβήτηση.

2) Περί τα μέσα Νοεμβρίου 2004 επι- 
σκέφθηκα με το Μητροπολίτη Ξάνθης κ. 
Παντελεήμονα τον υπουργό Ευ. Μπα-

σιάκο και του επανα
λάβαμε το πάγιο αίτη
μά μας για την εξεύρε
ση λύσης στο πρόβλη
μα των ακτημόνων αγρο
τών και των αλιέων της 
Βιστωνίδας, που δημι- 
ουργήθηκε με την κατο
χύρωση των εκτάσεων 
και της Λιμνοθάλασσας 

από τη Μονή Βατοπαιδίου. Το γεγονός 
αυτό δηλώθηκε από τον υπουργό Ευ. Μπα- 
σιάκο και από μένα στην πρώτη Εξετα
στική Επιτροπή και μπορεί να επιβεβαι
ωθεί και από το Μητροπολίτη Ξάνθης.

Άρα, πώς η κ. Μαντέλη ισχυρίζεται 
ότι έλαβε εντολή από μένα για την απο
στολή του εν λόγω εγγράφου, που πραγ
ματοποιήθηκε στις 3/11/2004, με σκοπό να 
πραγματοποιηθούν ανταλλαγές, όπως ανα
φέρει, όταν εγώ στο χρόνο εκείνο δεν γνώ
ριζα για την εξεύρεση της λύσης αυτής και 
μαζί με φορείς της Ξάνθης συνεχίζαμε να 
προσπαθούμε για την επίλυση του προ
βλήματος που αφορούσε την περιοχή μας;

3) Όταν η κ. Μαντέλη, μετά την κοι
νοποίηση του εγγράφου στο γραφείο μου, 
ερωτήθη από το διευθυντή μου, απήντη- 
σε ότι ο σκοπός της αποστολής του εγγρά
φου ήταν οι συνήθεις καταγραφές των 
εκτάσεων που πραγματοποιούνται ανά 
τακτά χρονικά διαστήματα από το υπουρ
γείο Γεωργίας. Μάλιστα, προς επιβεβαίω
ση των ισχυρισμών της, παρουσίασε σει
ρά εγγράφων που αποδεικνύουν ότι η δια
δικασία που ακολούθησε είναι συνήθης 
και επανειλημμένως ακολουθήθηκε από 
την ίδια και προκατόχους της στην ίδια 
θέση κατά το παρελθόν και χωρίς να υπάρ
χει ζήτημα ανταλλαγών.

Σε ερώτηση του διευθυντού μου για
τί πρέπει να ενημερωθεί το γραφείο του 
κ. υφυπουργού, εφόσον δεν δόθηκε σχε
τική εντολή από την πλευρά του, η κ.

Τα στοιχήματα 

κορυφαίων 

επενδυτικών οίκων 

αλλά και «πονηρών» 

funds πληθαίνουν

Μαντέλη απάντησε ότι αυτό συνηθίζεται 
να αναγράφεται προκειμένου να πιεσθούν 
οι περιφερειακές υπηρεσίες για την απο
στολή των στοιχείων. Επίσης, η κ. Μαντέ
λη σε ερώτηση γιατί ζήτησε με το έγγρα
φό της να της γνωστοποιηθούν ακίνητα 
με οικοπεδική αξία, χωρίς να της έχει ζητη
θεί κάτι παρόμοιο ή σχετι

κό, απάντησε ότι κυρίως οι αλλαγές από 
καταπατήσεις ή η αξιοποίηση των ακι
νήτων από τις Νομαρχιακές Αυτοδιοική
σεις αφορούσαν ακίνητα που είχαν αξία, 
ενώ στα υπόλοιπα δεν παρατηρούνταν 
αλλαγές.

Οι ανωτέρω εξηγήσεις κρίθηκαν επαρ
κείς και δεν διερευνήθηκε περαιτέρω το 
θέμα της έκδοσης και αποστολής του σχε
τικού εγγράφου από την κ. Μαντέλη.

4) Πέραν αυτών, κινεί πολλές υπο
ψίες ο ρόλος της κ. Μαντέλη σε αυτή την 
υπόθεση και η σχέση της με τη Μονή, 
εξαιτίας του γεγονότος ότι, ενώ στην ανα- 
κρίτρια κ. Καλού υποστήριξε προσφάτως 
ότι της έδωσα προφορική εντολή να προ
χωρήσει στην καταγραφή των εκτάσεων,

κι εν συνεχεία η ίδια 
δήλωσε ότι συνέδεσε 
τη δήθεν εντολή μου με 
το θέμα των ανταλλα
γών, στην κατάθεσή της 
στην Εξεταστική Επι
τροπή του 2008 απεκά- 
λυψε η ίδια ότι:

“Μάρτυς Σταματίνα 
Μαντέλη: Η διαταγή μου 
(έγγραφο 3/11/2004 προς 
τις Νομαρχιακές Αυτοδι
οικήσεις) είναι τέλη του 
2004. Άρα, λοιπόν, εφόσον 
αναγνωρίστηκαν τα 25.000 
στρέμματα στη Μονή, θα 

έπρεπε να αναζητήσω διαθέσιμες και κοι
νόχρηστες εκτάσεις, πλην των Νομών Ξάν
θης και Ροδόπης”

Δηλαδή, εν προκειμένω, μετά τις απο
φάσεις του Γνωμοδοτικού Συμβουλίου 
και τη διακοπή της δίκης (εξελίξεις που 
η ίδια επικαλείται ότι γνώριζε) κινήθηκε 
αποκλειστικά με δική της πρωτοβουλία 

και μάλιστα επιδεικνύοντας υπερβάλ- 
λοντα ζήλο για να προετοιμάσει το 

έδαφος για ανταλλαγές, ενώ στην 
ανακρίτρια πρόσφατα και όψι

μα δήλωνε ότι κινήθηκε 
βάσει δικής μου εντολής 
για καταγραφή, γεγονός 
ψευδές (απόσπασμα της 
κατάθεσής της σητν Εξε- 
ταστική Επιτροπή, 29- 
11-2008, συν.4), προ
φανώς για να μη σταθεί 
η ανακρίτρια στη δική 

της πρωτοβουλία και της 
ζητήσει να εξηγήσει τη 

σπουδή της.
5) Στις 17/5/2005 η κ. 

Μαντέλη απέστειλε αντίστοιχη 
επιστολή προς τις Νομαρχιακές 

Αυτοδιοικήσεις, αυτή τη φορά χωρίς να 
την κοινοποιήσει στο γραφείο μου (προ
φανώς επειδή την προηγούμενη φορά τής 
ζητήθηκαν να δώσει πολλές εξηγήσεις), 
όπως και στις 7/7/2005, όταν έστειλε σχε
τική υπενθύμιση στις Ν.Α. για την επί
σπευση της διαδικασίας. Για τις διαταγές 
αυτές της κ. Μαντέλη ενημερώθηκα από 
ερώτηση συναδέλφων μου στη Βουλή. 
Προκειμένου να απαντήσω, ζήτησα υπη
ρεσιακό σημείωμα από την κ. Μαντέλη, η 
οποία το απέστειλε στο Τμήμα Κοινο
βουλευτικού Ελέγχου και το εν λόγω έγγρα
φο απετέλεσε τη βάση της απάντησής 
μου στη Βουλή. Στο σημείωμα αυτό η κ. 
Μαντέλη αναφέρει ότι τα στοιχεία που 
ζητούνται με τη διαταγή της αποτελούν 
στοιχεία καταγραφής».

Η ΔΗΛΩΣΗ 
ΤΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 
ΚΟΝΤΟΥ ΓΤΗΝ«Α.τ.Κ.»

«Τα αδιάσειστα στοιχεία που 
παρουσιάζω αποδεικνύουν όχι η κ. 
Μαντέλη κανένα επιχείρημα δεν δια
θέτει που να τεκμηριώνει τα ψεύδη 
και τις αναλήθειές της. Όσο κι αν 
προσπαθήσει να ελαφρύνει τη θέση 
της με το “νόμο Μαντέλη” που της 

χάρισε ο κ. Καστανίδης, εκείνο που κατόρθωσε 
τελικά ήταν να προσθέσει στις ήδη σοβα

ρές κατηγορίες που τη βαραίνουν και 
αυτήν της συκοφαντικής δυσφή- 

μησης».

ΑΝΤΩΝΗΣ ΣΑΜΑΡΑΣ

«θέλω ένα κόμμα 
αξιών και άξιων»

0  πρόεδρος χης Νέας Δημοκρατίας | 
Αντώνης Σαμαράς, από την πρώτη στιγμή, | 
ήταν ξεκάθαρος. Και κατηγορηματικός. Με ί 
κύριο στόχο την αναγέννηση της Νέας Δήμο- ί 
κρατίαςκαι τη θωράκισή της, επιθυμεί την 
ανανέωση αλλά και τη διαρκή αξιολόγηση 
των στελεχών, «θέλω ένα κόμμα αξιών και 
αξίων», είχε εκμυστηρευτεί σε στενό συνερ
γάτη του.

Από τα πρώτα βήματα ήταν η σύσταση 
και.η συγκρότηση της Επιτροπής Αξιολό
γησης, η οποία αναλαμβάνει την αποστο
λή της διαρκούς αξιολόγησης και της ανα
νέωσης των στελεχών της Νέας Δημοκρα
τίας. Και στη συνέχεια ήρθε η δήλωση του 
Αντώνη Σαμαρά προς πάσα κατεύθυνση και 
με πολλούς αποδέκτες: «Αν δεν το έχετε 
καταλάβει, εγώ έχω πάρει εντολή να χτί
σω μια καινούρια Νέα Δημοκρατία.

Δεν απολογούμαι για το χθες, δεν θα 
απολογούμαι για νοοτροπίες και συμπερι
φορές τύπου Παυλίδη ή Βουλγαράκη ή Ρου- 
σόπουλου. Όποιος, το ξεκαθαρίζω, έχει 
βλάψει την παράταξη δεν θα είναι μαζί μας. 
Αλλά και δεν πρόκειται να αφήσω ποτέ 
κανέναν να στοχοποιηθεί άδικα. Τίποτε 
άλλο», σημείωσε χαρακτηριστικά σε απά
ντηση ερώτησης σχετικά με τη συγκρότη
ση της Επιτροπής Αξιολόγησης.

Κι όπως συζητιόταν στη Ρηγίλλης, όχι 
μόνο θα απομακρύνει τα «βαρίδια» αλλά 
αναλαμβάνει και να προσελκύσει και να 
κρίνει εκατοντάδες νέα στελέχη για να 
επανδρώσουν το μηχανισμό της Νέας Δημο
κρατίας. Ήταν, ωστόσο, η πρώτη φορά που 
κατονόμασε συγκεκριμένα πρόσωπα,

«Όσον αφορά άλλα πρόσωπα θα τοπο
θετηθεί ο ίδιος, όταν κρίνει πως είναι η 
κατάλληλη ώρα», σχολίαζαν στην «Α.τ.Κ.» 
συνεργάτες του, αλλά έσπευδαν να προ
σθέσουν πως η προσέγγιση του προέδρου 
της Ν.Δ. δεν είναι ποινική και δεν έχει να 
κάνει με την επιβολή τιμωρίας για αξιό
ποινες πράξεις, γι’ αυτό άλλωστε στη δήλω
σή του μίλησε για νοοτροπίες και συμπε
ριφορές. Στη δήλωση του Αντώνη Σαμαρά 
απάντησε άμεσα και σε οξείς τόνους ο 
Θόδωρος Ρουσόπουλος και λίγο αργότερα 
ο Αριστοτέλης Παυλίδης, με τον Γιώργο 
Βουλγαράκη να τηρεί προς το παρόν σιγήν 
ιχθύος. «Δεν ζήτησα ποτέ και από κανέναν, 
ούτε από τον κ. Σαμαρά, να απολογηθεί για 
μένα. Η αλήθεια και το ήθος μου δεν έχουν 
ανάγκη από τέτοιου είδους υπερασπίσεις. 
Προσδοκώ να κριθώ από τη δικαιοσύνη και 
όχι από κομματικούς μηχανισμούς και τις 
σκοπιμότητέςτους.

θα το επιδιώξω μέχρι τέλους. Και θα 
δικαιωθώ πλήρως. Δεν είμαστε όλοι ίδιοι, 
κύριε Σαμαρά, κι εσείς αυτό το γνωρίζε
τε», δήλωσε μεταξύ άλλων ο κ. Ρουσό
πουλος, ενώ καυστική ήταν και η αντίδρα
ση από το διαγραφέντα Αριστοτέλη Παυ
λίδη. «Το ποιος έβλαψε και συνεχίζει συστη
ματικά να βλάπτει ανεπανόρθωτα την παρά
ταξη φαίνεται πως δεν το ’χει πάρει ακό
μη είδηση...», ανέφερε.
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